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Protokol I från styrelsemöte

Datum: 25 januari 2025

Plats: Norrskogsvägen 42

Deltagare: Dennis Elia
Christer Gottschalk
Besne Tasan

Förhindrad: Abdo Massola
Maryam Sameer

1. Mötets öppnande
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(DE)
(cG)
(BT)

(AM)
(MS)

[vice ordförande]

Ikassör]
[suppleant]

[sekreterare]
[suppleanU tf ordförande]
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nr12025iRödstenen

CG öppnade mötet och hälsade deltagarna välkomna.

2. Val av mötesordförande
Mötet valde CG som ordförande.

Val av sekreterare för mötet
Mötet valde DE som sekreterare.

Föregående protokoll.
- Vi avvaktar fortfarande besked från NAS om hur och när de skall lösa sitt problem med
otillbörligt eluttag från Rödstenen.
- Tidigare skrivelse angående drift, underhåll av Rödstenens hemsida awaktar tills vidare.
Protokollet lades till handlingarna.

Förberedetser inför årsmötet 2025.
Arsmötet beslutades att förläggas till Hallunda Folkets hus 2025-04-14 kI.18.30.
lngen förtäring. Lokalen är bokad.
CG presenterade förslag till redovisning av ulfall2024 och budgel2025.
Aterstår:
- Beställa en ny debiteringslängd från Villaägarna.
- lnitiera valnämnd, förslag skall vara styrelsen tillhanda senast 12 mars 2025
- Momsregistrering på Skatteverket dröjer och kan försena bokslut och revidering.
- Verksa m hetsbe rätt else 2024.
- Förslag till drift och underhä\|2025.
- Budgeterade intäkter och utgifter, kommentarer.
- Underlag till revisorer och revisionsrapport.
- Kallelse med underlag och distribution till medlemmarna.

Föreningens ekonomi
Kassören informerade att Rödstenens ekonomiska läge följer budget och är fortsatt gott.

Enligt beslut på extrastämman är utdebitering för period 24-4 utförd och avgiften överförd
till reparationsfond.
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Avgiften för P1-25 är 2 500 kr och skall betalas senast 2025-02-28. Fakturor kommer att
distribuera s 2025-02-01 .

7. Grannsamverkan.
lnget nytt att rapportera utom att den månatliga informationen kommer som vanligt via vår
representant Bengt Fransson. Tack Bengt!

8. Övriga frågor
. SFAB
Mindre arbeten pågår under vintern. En tillfällig anslutning har gjorts över gronytan vid 52
och ligger övertäckt på gräsmattan.

- NAS har ännu inte kopplat bort sina förstärkare från Rödstenens elnät och låter
Rödstenen sin betala elräkningarna.

- lnkomna skrivelser:
a. Tidigare skrivelse angående drift, underhåll och information på hemsidorna,
avvaktar.
b. Begäran om påffllning av låda för halkbekämpning på säckgata2, har inkommit från P-
A Palm.
Alla 4 lådorna har kontrollerats och styrelsen beslutade att beställa påfyllning till
lådorna på säckgata 2 och 4. CG beställer från vår snörojare snarast.

- Nerskräpningen vid sopstationen pågår fortfarande och har kanske minskat något
under vintern. Vi kan endast anmoda till att fortsätta informera och anmäla till Botkyrka
kommun och SRV samt uppmuntra alla att göra en insats.

9. Nästa styrelsemöte.
Måndagen den 13 mars 2025 kl. 18.00.
Plats: NV 42
Färdigställande av dokumentation tillårsmötet är huvudpunkten.

10.Mötets avslutande
CG tackade mötesdeltagarna för ett trevligt och givande möte.
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Justeras:

Christer Gottschalk
Kassör

Vid Protokollet:

Norsborg 2025-01-25

Dennis Elia
Vice ordförande ffi*rY


